
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 24. januar 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 475

Vil ministeren kommentere artiklen ”Boligkøbere får ikke nok klima-oplysninger” (ing.dk,

10. oktober 2019, https://pro.ing.dk/watertech/artikel/boligkoebere-faar-ikke-nok-klima-op-

lysninger-3837) og oplyse, hvilke planer regeringen har om at lave et fuldt dækkende kli-

mamærke, der kan sikre både boligejere og boligkøbere fuldt dækkende oplysninger om

relevante forhold relateret til klimasikring af ejendommen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Signe Munk (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Signe.Munk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen

formand
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